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Er een potje van maken

Dat was mijn gedachte vanmorgen toen ik nadacht over hoe het moest 
met eten en zo.
De situatie was dat Sjaak in Nieuwegein was, later in de middag 
thuis zou zijn, ik allerlei afspraken had en begin van de avond richting 
Nieuwegein moest voor de opening van de week van de eenzaamheid 
die op woensdag zou plaatsvinden (ja, zelfde gebouw!).
Hoe regel je dan dat je tijd genoeg hebt om alles te doen wat gedaan 
moet worden en ook nog een verantwoorde maaltijd op tafel te zetten 
op een tijd die beiden uitkomt. Toen dacht ik: ik maak er een potje van. 
Ik pak alles wat ik maar aan groenten, vlees en zo kan vinden, gooi het 
in een pan, zet het in de oven en voilà: laat het smaken. En in geval van 
nood kan er altijd nog een blikje tomatenstukjes doorheen. Hoe dit 
gaat aflopen weet ik nog niet, ik kan niet in de toekomst kijken…
Maar… er een potje van maken, dat klinkt meestal niet zo positief. Het 
betekent vaak dat je je best niet doet, je taken maar wat afraffelt en 
het niet zo nauw neemt met het resultaat. Met rijst, gehakt en prei kan 
dat nog wel, maar in het werk binnen de uitvaartbranche gaat dat niet 
goedkomen.
Kennis en kunde, ervaring en een open mind zijn van belang. Maar het 
serieus je taken doen is ook van belang. U weet daar alles van. Soms 
denk je van jezelf: ik heb er een potje van gemaakt: er zijn dingen 
niet goed gegaan die beter hadden gekund. Ervaring leert dat het 
benoemen daarvan een goede manier is om de schade te beperken.
In deze nieuwsbrief staat weer van alles wat kan helpen om er geen 
potje van te maken. Zet een potje thee of koffie en lees met aandacht.
Ik wens u veel leesplezier.

Afke den Hollander.
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Zo dacht ik even toen ik gisteren bij de Uitvaartvakbeurs 
in Nieuwegein ons logo zo prominent zag weergegeven op 
een groot doek achter de stand van Uitvaartorganisaties 
Nederland. En dan op de grote banner ook het “bootje” prachtig 
weergegeven. 

De agenda raakt weer steeds voller en nog altijd werk ik 
naar deadlines toe. En dat lukt wel goed. Wel gemerkt dat 
ik dit jaar wat minder op de fiets ben gestapt en aan geen 
enkele fiets4daagse toe kwam. Kennelijk had ik andere 
prioriteiten. Maar iedere ochtend ontspannen beginnen met 
een wandelingetje dat lukt nog steeds. Leuk ook om al vanaf 
januari in de strijd te zijn met de bever, of bevers, en ervoor 
te zorgen dat de beverdammen die zij in grote regelmaat 
dichtbouwen weer te openen. Het is ook een goede workout 
dat loswrikken van die stammetjes en ze op de oever werpen. 
Fijn dat mijn inzet gedoogd wordt. Langzaamaan rukt het 
water door de drooggevallen bedding van de beek weer verder 
op. Zal nog wel maanden duren vooraleer het water de nieuw 
aangelegde uitmonding in de Maas bereikt. 

Toch af en toe op de fiets en in ieder geval dan een blik 
werpen op het nu deels droogliggende Julianakanaal een paar 
kilometer verderop. Heel bijzonder! Lastig voor de scheepvaart 
en ook voor het verkeer in de buurt. Maar heel leuk om te 
zien hoe hetgeen gepland is ook allemaal wordt uitgevoerd. 
Langzaam het water eruit, alle vissen die erin zaten zijn er 
uitgevist en overgezet naar achter de sluis waar het water 
natuurlijk gewoon doorstroomt. Prachtig ook om te zien is een 
heel grote waterval! Want het water in het kanaal moet wel 
blijven stromen voor al hetgeen er in leeft en dus is er door 
middel van vier heel grote buizen een onderdoorgang gemaakt 
die het water leidt naar de Maas. Het stroomt met donderend 
geweld naar beneden. 
En zo kan ik blijven door typen….

Mijn gedachtekronkel?
Fijn om zo regelmatig ook heel actieve verenigingsbestuurders 
te mogen ontmoeten. Binnenkort weer in onze 
regiovergaderingen. Ik zie er naar uit. 

Meer samen, samen meer!
(J.J. den Hollander – Voorzitter FKB – Illikhoven, 
25 september 2024).

We stomen gewoon door ……



Nieuwsbrief FKB 

Digitale nieuwsbrief 30-09-2024 Pagina 3

Uitvaartorganisaties Nederland samen 
een stand op de Uitvaartvakbeurs
 Op dinsdag de 24e september was de VTU 
Uitvaartvakbeurs in het NBC Congrescentrum in 
Nieuwegein.

Natuurlijk heel veel toeleveranciers voor de uitvaartbranche. Alles wat 
geleverd kan worden was wel te zien in vele soorten en maten. Van heel 
imponerend tot heel ontroerend. Prachtige dingen. En heel veel mensen 
die zich oriënteerden of gewoon bezig waren met netwerken. Samen 
met de 10 andere organisaties die in Uitvaartorganisaties Nederland 
samen werken was ook de FKB vertegenwoordigd. Gezamenlijk was er 
een trots over de mooie grote achtergrond met al onze logo’s. Maar 
nog meer trots was er op de mooie banner die vaker gebruikt zal gaan 
worden en die nu voor het eerst werd gepresenteerd. Goed om met veel 
mensen even wat gepraat te kunnen hebben.

(Sjaak)
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2.000 bezoekers op de VTU Uitvaart Vakdag
 

Nieuwegein, 25 september 2024: Gisteren vond de VTU Uitvaart Vakdag plaats 
in het NBC in Nieuwegein. Ruim 2.000 professionals binnen de uitvaartbranche 
bezochten deze succesvolle dag. Ze bezochten stands van 100 exposanten en 
volgden de gehele dag keynotes over het onderwerp ondernemerschap. De VTU 
kijkt met trots en plezier terug op een vakdag die ontzettend waardevol is voor 
de branche. Samenkomen, nieuwe inzichten opdoen en connecties maken: dat is 
precies wat de VTU wil bieden aan alle professionals in de uitvaartbranche.

Nieuwe vakdag 
Het was niet zomaar een vakdag gisteren. Het concept is namelijk flink vernieuwd. Bram van der Laan, 
bestuurslid van de VTU en onderdeel van het organisatieteam, vertelt: ‘’We hebben de VTU Uitvaart 
Vakdag deze editie natuurlijk in een nieuw jasje gestoken. Dan is het enorm leuk om te zien dat mensen 
er zo massaal op afkomen. Onder zowel standhouders als bezoekers hoorden we alleen maar positieve 
reacties. Missie geslaagd dus!’’
 
Hoogtepunten
Er werden handen geschud met oude bekenden of er vonden nieuwe ontmoetingen plaats. En 
bezoekers ontdekten nieuwe en innovatie producten tussen het diverse aanbod aan exposanten. Of 
ze volgden een keynote over het onderwerp ondernemerschap. Bijvoorbeeld van Nicol Tadema over 
beïnvloedingstechnieken voor uw doelgroep of van de BGNU over sociale media onderhouden met AI. Het 
was een dag vol inspiratie, kennis en connecties om als ondernemer verder te kunnen ontwikkelen en om 
relaties te versterken.
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Prachtige locatie
De vakdag vond deze editie plaats in een nieuwe locatie: het NBC in Nieuwegein. Stiekem was dit misschien 
wel hét hoogtepunt. De bezoekers en exposanten waren onder de indruk van de prachtige en luxe locatie. 
Een beursvloer met uitstraling, heerlijke catering en uitstekende service. Namens de VTU zijn we blij dat de 
keuze voor een nieuwe locatie met veel enthousiasme is ontvangen.
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Anne verzorgt uitvaarten, maar nooit meer dan twee per 
week: ‘Je beleeft dagen die heel intens zijn’

Een feestje maakt ze er niet van. De uitvaarten die Anne Grootenboer regelt, 
voelen wel warm en dichtbij. Ze ontnemen de dood z’n kilheid. En het is 
misschien gek om te zeggen: ze komt om in het werk. ,,Praten over de dood is niet 
morbide. Het is niet gek om vooraf over je begrafenis na te denken.”

Haar eerste kantoor dat ze zaterdag opende, past prima in het beeld van de straat. Want naast en schuin 
naast Afscheid door Anne, pal tegenover de begraafplaatsen Laurentius en Crooswijk, zit bijna een tiental 
collega’s met een uitvaartonderneming. De meeste wat somber van uitstraling. Bij Grootenboer (35) staan 
er bossen bloemen voor het raam in plaats van grafstenen.
Het gaat haar goed sinds ze driekwart jaar geleden begon. ,,Er overlijden heel veel mensen. Er is altijd 
wel werk”, zegt ze. Waar ze in eerste instantie aan twijfelde, was of ze haar zouden vinden als er een 
begrafenis of crematie moet worden geregeld. De Rotterdamse vertelt het met - nog steeds - enige 
verbazing in haar stem.

Anne Grootenboer is uitvaartondernemer: ,,Het is niet gek om vooraf over je begrafenis na te 
denken.” (Foto Dennis Wisse)
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Het is niet meer gestopt
Grootenboer, jarenlang docent en in 2019 uitgeroepen tot mbo-leraar van het jaar, verwachtte een sprong 
in het diepe. ,,Toen ik afgelopen december begon, had ik op dag drie mijn eerste uitvaart. Ik dacht nog: hoe 
nu verder? Maar het is gewoon niet meer gestopt.” Wekelijks neemt ze een uitvaart voor haar rekening, 
deze week zelfs twee. ,,Meer kan ik niet aannemen. Je leeft al die dagen mee met de nabestaanden, dagen 
die heel intens zijn.” De creativiteit, ervaring en flexibiliteit die ze als docent had, heeft ze meegenomen in 
haar nieuwe roeping. Die ontdekte ze in coronatijd met al haar leerlingen thuis voor de computer. ,,Dat was 
echt heel saai. Ik heb zelf geen kinderen. Dat scheelt misschien. Er waren in die tijd zoveel uitvaarten en 
eenzame mensen.”

Het schafte, zoals ze het noemt, ruimte in haar hoofd om over andere dingen na te denken. En ze kreeg 
het gevoel in de begrafenisbranche van betekenis te kunnen zijn. ,,Er zijn best lelijke uitvaarten. Bij een 
overlijden weten nabestaanden vaak niet zo gauw wat ze moeten doen.”

Oude mannen, zwarte pakken
Grootenboer groeide op op Goeree en maakte de nodige sombere begrafenissen mee. Oudere mannen, 
zwarte pakken, kille aula’s - alles waar ze zelf niet voorstaat. Persoonlijke begeleiding vindt ze een 
loze term. ,,Dat zegt elke uitvaartonderneming toch.” Wat ze wel doet? Oog hebben voor details, de 
standaardaanpak uit de weg gaan, betrokkenheid zoeken in kleine dingen.

Zoals een afscheidskaart met een tekening van een van de kleinkinderen van opa erop. Een rouwdienst op 
een andere locatie dan een aula. Oma’s favoriete gebakje geserveerd in plaats van de geijkte koffietafel. 
Jonge mannen en vrouwen die de overledene verzorgen. 
,,Mee- en inleven.”

Specifieke plant of kist
Er valt juist een kaart op de mat. Die heeft ze laten maken 
met een illustratie die eerder op de dagbesteding van de 
overledene was gemaakt. ,,Dat is het persoonlijk maken, 
zoals ik het doe. Ik luister, voel mee, kom als het nodig is elke 
dag even terug, heb tijd om een gewenste plant uit Brabant 
te halen of een specifieke kist uit Amsterdam als dat nodig 
is. Het verdriet neem ik niet weg. Ik probeer de herinnering 
wel zacht en stijlvol te maken.”

Dat is kostbaar, ook in de andere zin van het woord. Het 
begeleidingstarief van Afscheid door Anne ligt hoger dan dat 
van grotere collega’s. ,,Uiteindelijk ben ik goedkoper, omdat 
ik niks extra’s doorbereken. Boeketten zijn veel goedkoper 
en mooier dan rouwstukken, zelfgebakken taart idem. Veel 
mensen vragen niet naar de kosten. Ik doe niet zoals het 
hoort, maar zoals jij het wilt.”

Bron: PZC, 18-09-2024, Sjaak. 

Anne Grootenboer prefereert boeketten in 
plaats van traditionele en in haar ogen 

veel te dure rouwstukken. 
© Afscheid door Anne
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Begraafplaats Gulpen krijgt natuurgraven aan natte rand 
van terrein

De algemene 
begraafplaats in Gulpen 
wordt diverser. Bij de 
herinrichting van het 
kerkhof wordt aan de 
moerassige rand van 
het terrein een strook 
gereserveerd voor 
natuurgraven.

„Begraven is anders geworden dan veertig jaar geleden, toen deze begraafplaats werd aangelegd”, 
zegt projectleider Roger Peltzer. „Naast de klassieke graven zie je op kerkhoven ook andere vormen 
verschijnen: urnenvelden en strooiweiden, maar ook natuurgraven. Bij de verbetering van het terrein willen 
we inspelen op die trend.”

Opknapbeurt
De begraafplaats aan de rand van Gulpen – de enige algemene begraafplaats van de gemeente Gulpen-
Wittem; in de andere dorpen zijn de kerkhoven in beheer bij de parochies – is volgens wethouder Piet 
Franssen toe aan een grondige opknapbeurt. „We krijgen steeds meer klachten over het onderhoud van 
paden en groen”, zegt hij. De gemeente grijpt die gelegenheid aan om de begraafplaats anders in te 
richten. De bestaande graven en de urnenmuur blijven. Dat geldt ook voor het huidige strooiveld, maar het 
grasveld wordt wat ruiger. Aan de rand van het terrein komen slootjes die het water opvangen, zodat het 
gebied droger wordt. Op de hogere stroken daartussen ontstaat ruimte voor natuurgraven.

Parkachtig
Bij de herinrichting krijgt de begraafplaats meer het karakter van een park, zegt landschapsarchitect 
Thierry Goossens van bureau B/NL, dat het ontwerp heeft gemaakt. Er komt meer variatie in begroeiing, 
waarbij struiken en heesters worden geplant die het complex volgens Goossens ‘kleur en fleur’ geven.
De begraafplaats wordt ook beter ingepast in het landschap. Zo komen er twee extra in- en uitgangen 
waardoor wandelaars straks via de begraafplaats naar de veldwegen rond het terrein kunnen lopen. Een 
van die wandelroutes sluit aan op de oprijlaan van kasteel Neubourg aan de overzijde van de Rijksweg. In 
de bosschages aan de rand komen openingen – ‘vensters’ – met uitzicht op de omgeving.

Planten en dieren
De gemeente heeft een kwart miljoen euro vrijgemaakt voor de herinrichting van de begraafplaats. Het 
werk moet eind 2025 klaar zijn. In het broedseizoen kan er niet gewerkt worden, omdat zich bijzondere 
planten en dieren op het terrein hebben gevestigd. Ook voor het toekomstige onderhoud van de 
vernieuwde begraafplaats is geld gereserveerd, zegt Peltzer.

Bron: De Limburger, 11-09-2024, Sjaak. 

Eigen foto (Sjaak)
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Bijna 5 miljoen mensen geven toestemming voor 
orgaandonatie

DONDERDAG 29 AUGUSTUS 2024

 Op 1 januari 2024 hadden 10,6 miljoen mensen 
van 18 jaar of ouder een keuze ingevuld in 
het Donorregister. In 2020, het jaar waarin 
de nieuwe donorwet werd ingevoerd, waren 
dat er 6,9 miljoen. 4,8 miljoen mensen gaven 
toestemming voor orgaandonatie, 1 miljoen 
meer dan in 2020. 4,3 miljoen mensen gaven 
geen toestemming voor orgaandonatie, 2 miljoen 
meer dan in 2020.

Volwassenen met herkomst buiten Nederland gaven bijna twee keer zo vaak aan geen donor te willen zijn 
als volwassenen met Nederlandse herkomst. Dit blijkt uit nieuwe cijfers van het CBS en het Donorregister.
Voor het Donorregister moest tot 2020 expliciet een keuze worden gemaakt over donatie van organen en 
weefsels na overlijden. Degenen die geen keuze maakten, stonden niet geregistreerd in het Donorregister. 

In de donorwet van 1 
juli 2020 is geregeld 
dat alle inwoners van 
Nederland van 18 jaar of 
ouder, wanneer zij zelf 
geen keuze vastleggen, 
in het Donorregister 
worden opgenomen 
met de registratie 
‘geen bezwaar tegen 
orgaandonatie’. Zij 
worden sinds deze 
wetswijziging als 
potentiële orgaandonor 
gezien. In 2024 hadden 
– net als in 2022 - 3,3 
miljoen mensen geen 
eigen keuze ingevuld 
in het Donorregister, 
en staan daardoor 
geregistreerd als ‘geen 
bezwaar’.
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Anderhalf keer zoveel volwassenen hebben keuze gemaakt
Op 1 januari 2020 had – onder de oude donorwet - 49 procent van de bevolking van 18 jaar of ouder 
een eigen keuze ingevuld in het Donorregister. Dit betekent dat zij expliciet toestemming of juist geen 
toestemming gaven voor orgaandonatie, of dat een familielid of een aangewezen persoon beslist over 
eventuele orgaandonatie. Op 1 januari 2024 was dat 72 procent. 41 procent van de volwassenen die een 
eigen keuze hebben ingevuld in het Donorregister gaf geen toestemming voor orgaandonatie, tegen 34 
procent in 2020.

Volwassenen met herkomst buiten Nederland vaker geen donor
34 procent van de volwassenen met een Nederlandse herkomst, die een eigen keuze hebben ingevuld 
in het Donorregister, gaf in 2024 geen toestemming voor orgaandonatie. Onder volwassenen met een 
herkomst buiten Nederland was dit 64 procent. 18-plussers met een Marokkaanse of Turkse herkomst 
gaven het vaakst geen toestemming voor orgaandonatie (96 en 89 procent), volwassenen met als 
herkomst Europa of Indonesië het minst vaak (45 procent).

Dat mensen met een niet-Nederlandse herkomst minder vaak donor zijn, leidt mogelijk tot een tekort aan 
donoren voor deze groep. De kans om een passend orgaan te vinden, dat niet wordt afgestoten door het 
lichaam, is het grootst als dit orgaan afkomstig is van iemand met dezelfde achtergrond.

Zelf of beide ouders geboren in buitenland, vaker geen toestemming
Volwassenen van alle herkomstgroepen buiten Nederland die zelf, of van wie beide ouders in het buitenland 
geboren zijn, geven vaker geen toestemming voor orgaandonatie dan degenen die zelf in Nederland 
geboren zijn en van wie één ouder in Nederland geboren is.

Zo geeft 78 procent van de mensen die geboren zijn in Suriname geen toestemming voor orgaandonatie; 
van degenen die wel in Nederland zijn geboren, maar waarvan beide ouders in Suriname zijn geboren, is 
dat 76 procent. Als een van beide ouders in Suriname is geboren, en de andere ouder in Nederland, is dit 
aandeel met 53 procent aanzienlijk lager.

20 duizend mensen switchen van wel naar geen toestemming
Mensen kunnen hun keuze in het Donorregister op elk moment veranderen. In de periode van 1 januari 2022 
tot 1 januari 2024 hebben ruim 20 duizend volwassenen hun keuze gewijzigd van expliciete toestemming 
naar geen toestemming, terwijl 6 duizend mensen hun keuze veranderden in omgekeerde richting. Bijna 35 
duizend mensen die in 2022 geregistreerd stonden als geen bezwaar tegen orgaandonatie, kozen in 2024 
voor geen toestemming, 16 duizend voor expliciete toestemming.

Rotterdam en Den Haag hebben meeste inwoners die geen toestemming geven
In Rozendaal was het aandeel volwassenen dat een keuze heeft ingevuld in het Donorregister het hoogst 
(86 procent), in Amsterdam en Diemen het laagst (60 procent).

Het hoogste aandeel volwassenen dat geen toestemming gaf voor orgaandonatie woont in Rotterdam (57 
procent), op de tweede plek komt Den Haag met 56 procent. In Hilvarenbeek en Rozendaal was het aandeel 
met 25 procent het laagst.

Bron: Pers, 29-08-2024, Sjaak. 
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Eerste Resomatorium sluit zich aan bij de Landelijke 
Vereniging van Crematoria (LVC)

Historische mijlpaal
 Afgelopen dinsdag markeerde een historische dag voor de uitvaartbranche. Tijdens de Themamiddag van 
de Landelijke Vereniging van Crematoria (LVC), waarbij circa 110 crematoria zijn aangesloten, werd een 
baanbrekende stap gezet: het eerste resomatorium ter wereld trad toe tot een brancheorganisatie voor 
crematoria. Erik van Zoest, pionier in de uitvaartsector, werd door vice-voorzitter Frank Franse geëerd met 
een oorkonde en verwelkomd als aspirant-lid van de LVC.
De statuten van de LVC zijn recentelijk aangepast om ook resomeren, de technische term voor Alkalyse 
Hydrolyse, op te nemen. Dit maakte de weg vrij voor de toetreding van het volledig op resomeren 
gerichte Uitvaartcentrum & Resomatorium ‘t Vijfde Seizoen te Ommeren. Het is wereldwijd uniek dat een 
resomatorium wordt toegelaten tot een brancheorganisatie zoals het LVC, aangezien resomatieovens 
doorgaans worden gecombineerd met crematieovens. Het LVC-R, zoals nu informeel genoemd, is daarmee 
de eerste vereniging die resomeren officieel vertegenwoordigt naast crematie.

Erik van Zoest, oprichter van ’t Vijfde Seizoen, reageerde verheugd: “Het is een eer om als eerste 
resomatorium ter wereld lid te worden van de LVC. Dit opent deuren voor verdere samenwerking en 
ontwikkeling binnen de branche, waarbij we de nadruk blijven leggen op het waardig en zorgvuldig 
verzorgen van de laatste wensen van mensen, of dat nu via resomeren of cremeren is.”

De Landelijke Vereniging van Crematoria en haar leden kijken uit naar een vruchtbare samenwerking 
en zien de toevoeging van resomeren als een waardevolle uitbreiding van de mogelijkheden binnen de 
uitvaartzorg.

Bron: Pers, 13-09-2024, Sjaak.
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Habitat X speelt De Uitvaarders

Van 18 tot en met 27 oktober speelt 
toneelgroep Habitat X de voorstelling 
De Uitvaarders, over het wel en wee van de 
disfunctionele uitvaartfamilie Corneille. 
De locatie, een voormalig rouwcentrum, 
vormt het ideale decor en biedt het publiek 
een uniek inkijkje in de uitvaartwereld en 
hoe we in Nederland omgaan met de dood.

De voorstelling gaat over het fictieve familiebedrijf Corneille Uitvaart. Het bedrijf loopt goed, misschien 
wel te goed. Met meer geluk dan wijsheid houdt het gezin de boel draaiende, en blijft de uitdijende chaos 
achter de schermen buiten het beeld van haar rouwende clientèle. Als de lijm uit de kieren sijpelt, lopen de 
onderlinge spanningen op en wordt genadeloos zichtbaar hoe dun de lijn is waarop een uitvaartondernemer 
loopt.

Uit je bubbel
Toneelgroep Habitat X maakt voorstellingen vanuit de fascinatie voor onbekende werelden. Het 
gezelschap stapt graag uit de eigen bubbel om die van een ander te betreden. Artistiek leider Sita van 
Sante: “Dat doen we vanuit de overtuiging dat tomeloze nieuwsgierigheid naar de ander - en de artistieke 
uitwerking daarvan - onmisbaar is om polarisatie tegen te gaan en mensen bij elkaar te brengen. De 
uitvaartwereld is zo’n bubbel. Vroeg of laat krijgt iedereen te maken met de dood en daarmee ook met het 
rouwproces. Maar dat zijn we helemaal niet gewend in onze maatschappij. Behalve de medewerkers in de 
uitvaartindustrie. Met De Uitvaarders geven we deze wereld een podium.”

Locatietheater
De Uitvaarders wordt gespeeld in het PC Paviljoen: een leegstaand uitvaartcentrum, dat in afwachting van 
renovatie tijdelijk in beheer is van Museum Tot Zover. Het pand vormt het perfecte decor voor dit stuk. 
Alle ruimtes zijn nog vrijwel volledig intact: van de aula, koffiekamer en koelcel tot de garage waar de 
rouwwagens aan kwamen rijden. Bijzonder is dat het stuk niet alleen wordt gespeeld in het Paviljoen, maar 
hier ook geschreven en gemaakt is. Directeur van Museum Tot Zover Guus Sluiter: “We zijn heel blij dat we 
het paviljoen beschikbaar konden stellen aan Habitat X. Het gebouw ademt nog steeds de vele verhalen en 
het verdriet die er zijn gedeeld. Dat versterkt de boodschap van dit stuk enorm.”

Praktische informatie
De Uitvaarders
Speeldata: 18 t/m 20 en 25 t/m 27 oktober
Locatie: PC Paviljoen, Zaaiersweg 2 in Amsterdam-Oost
Tickets: Regulier € 16,50 | Student € 13,50 | CJP € 12,- | € Stadspas € 2,5

www.habitatx.nl/de-uitvaarders              Bron: Pers, 19-09-2024.

 Foto: Julia Hermans
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Koninklijke onderscheiding voor bestuurslid J.K. Landman

Winschoten – Op woensdag 11 
september heeft burgemeester 
Cora-Yfke Sikkema een 
Koninklijke onderscheiding 
uitgereikt aan de heer Landman. 
Hij ontving deze onderscheiding 
vanwege zijn 50-jarige inzet als 
vrijwilliger en bestuurslid bij 
de uitvaartvereniging Algemeen 
Belang Winschoten Delfzijl. 

Tijdens de Algemene Ledenvergadering van deze vereniging nam de heer 
Landman officieel afscheid van zijn functie.

Jarenlang vrijwilligerswerk
De heer Landman uit Winschoten is sinds 1974 actief geweest bij de uitvaartvereniging Algemeen 
Belang Winschoten Delfzijl (ABWD). Hij begon als secretaris en vervulde later de rol van bestuurslid en 
plaatsvervangend voorzitter. Na 50 jaar trouwe dienst draagt hij nu zijn taken over aan een opvolger.
Gedurende zijn loopbaan stond Jan K. Landman bekend om zijn punctualiteit, zorgvuldigheid en luisterend 
oor. Naast zijn werk voor de uitvaartvereniging was hij ook secretaris van de muziekvereniging Prins 
Bernard.

Lid in de Orde van Oranje Nassau
Na 50 jaar van toewijding heeft de heer Jan K. Landman besloten te stoppen met zijn vrijwilligerswerk. Als 
erkenning voor zijn inzet is hij benoemd tot Lid in de Orde van Oranje-Nassau.

Bron: OldAmbtNu, 11-09-2024, Sjaak. 

Foto’s: OldambtNu.nl
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Natasja Kroese wil met de voorstelling ‘Kom uit de Kist’, sterven bespreekbaar maken. „Ik wil dat 
praten over de dood zich als een soort olievlek verspreidt.” Foto Emiel Muijderman 

Met deze 6 tips maak jij je uitvaart bespreekbaar: ‘Ik hoor 
regelmatig kinderen zeggen: ‘Ik weet niet wat mijn vader 
wilde’’

Uitvaartbegeleider Natasja Kroese (51) uit Borne kruipt in de rol van 
theaterproducent. Op vrijdag 11 oktober gaat de voorstelling ‘Kom uit de Kist’ in 
première in het Kulturhus in Borne, waarin ze het sterven bespreekbaar maakt. 
„Ik zie en voel de behoefte onder mensen om meer te praten over de dood.”

Nog te vaak komt Natasja Kroese na een overlijden via haar bedrijf Boom Afscheidszorg bij families die 
geen idee hebben hoe het met de uitvaart moet. „Ik hoor regelmatig kinderen zeggen: ‘Ik weet niet wat mijn 
vader wilde, daar wilde hij nooit over praten’. Soms weten ze niet eens of het cremeren of begraven moet 
worden”, vertelt de uitvaartbegeleider. Tijd om het gesprek aan te gaan over het overlijden, de uitvaart en 
het rouwproces.
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Stichting de Boompjes
Kroese voelt vanuit haar werk dat er een grote behoefte is om over de dood te praten. Maar er heerst 
ook angst en ongemak. „Dat zou veel laagdrempeliger moeten worden. Ik wil dat praten over de dood 
zich als een soort olievlek verspreidt.” In oktober vorig jaar richtte ze daarom Stichting de Boompjes 
op. Een initiatief zonder winstoogmerk met als doel om alles rondom de laatste levensfase, uitvaart en 
rouwverwerking bespreekbaar te maken door lezingen, activiteiten en evenementen te organiseren. „Als je 
in rouw bent, kun je veel moeilijker beslissingen nemen. Daarom is het belangrijk om vooraf alles besproken 
te hebben. Dat geeft rust vooraf en in de week van de uitvaart én dan is er meer tijd voor de start van het 
rouwproces.”

Praten over de dood
Het toneelstuk Kom uit de Kist is het vliegwiel voor haar stichting. „Het is een theaterstuk met een lach 
en een traan om mensen bewust te maken van wat er komt kijken bij afscheid nemen”, vertelt ze. De 
voorstelling neemt je mee in het verhaal van gezin Achterkamp, waar moeder plots is overleden. Het gezin 
heeft echter nooit over een uitvaart gepraat en moeder heeft met niemand besproken wat haar wensen 
zijn. „Praten over de dood is niet niks. Maar met elkaar in gesprek gaan is het allerbelangrijkste”, stelt 
Kroese. Kroese: „Met de voorstelling willen we laten zien hoe het is als je je wensen van te voren met 
elkaar bespreekt. Wat wil je wel, maar ook: wat wil je absoluut niet? We kaarten een gevoelig onderwerp 
aan, maar er is ook ruimte voor humor. Het is niet de bedoeling dat mensen zwaarmoedig het theater 
uitlopen.”

Het gesprek aangaan
Kroese hoopt dat ouders en volwassen kinderen de voorstelling samen bezoeken. „Dan ga je ook dat 
gesprek met elkaar aan”, vertelt ze. Naar afloop van de voorstelling is er een informatiemarkt en zijn er 
rouwcoaches aanwezig om ‘even je verhaal kwijt te kunnen’. De voorstelling is vanaf oktober 2024 te zien 
in kleinere theaters in de regio Twente, waaronder in Oldenzaal, Goor, Vroomshoop, Diepenheim en Almelo. 
De première is op vrijdag 11 oktober in het Kulturhus in Borne. Kaarten zijn te koop voor 19,50 euro via 
stichtingdeboompjes.nl. Data voor de voorstellingen in Haaksbergen, Denekamp en Hengelo volgen op een 
later moment.

Bron: Tubantia, 15-09-2024, Sjaak. 

Is uitvaartcentrum plek voor een concert?
De Kabou in Nieuwleusen onderzoekt of hun locatie meer kan zijn dan alleen een plek voor afscheid. Op 
29 september organiseert het centrum een concert van de pianist Jan Vayne, als proef om te kijken of er 
animo is voor dit soort evenementen. Het bestuur van de begrafenisvereniging wil het gebouw, dat op een 
rustige locatie ligt, vaker inzetten voor muziek en exposities. Het doel is om de drempel te verlagen en de 
ruimte ook op andere manieren toegankelijk te maken, dat meldt de Stentor. Tegelijkertijd is men alert op 
het behoud van de serene sfeer voor de naastgelegen begraafplaats. Na het concert wordt geëvalueerd 
of De Kabou in de toekomst vaker als podium zal dienen.

Bron: Pers, 19-09-2024, Sjaak. 
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Open dag Uitvaartvereniging Hardenberg e.o. ter ere van 
65-jarig bestaan
Uitvaartvereniging Hardenberg en omstreken viert binnenkort haar 65-jarig 
bestaan. Ter ere van dit bijzondere jubileum organiseert de vereniging op 
zaterdag 28 september 2024 een open dag. Geïnteresseerden zijn van harte 
welkom tussen 11.00 en 14.00 uur op onze locatie aan de Stuwdijk 2A in 
Hardenberg.

Geschiedenis van de vereniging
De uitvaartvereniging, die in 1959 werd opgericht als Begrafenisvereniging Hardenberg e.o., is sterk 
verbonden met de lokale gemeenschap. Vroeger stond de noaberplicht centraal: buren hielpen elkaar, 
ook bij een overlijden. Hoewel de noaberplicht in de loop der jaren veranderde, werd de oprichting van de 
vereniging gestimuleerd door de wens om deze traditie in stand te houden. Sindsdien zet de vereniging 
zich in om haar leden te ondersteunen bij het organiseren van een waardige uitvaart. Tegenwoordig telt 
Uitvaartvereniging Hardenberg e.o. meer dan 5.400 leden. De vereniging en haar partners, zoals Twenthe 
Uitvaartverzekering, Integer Uitvaartzorg, Woertman Natuursteen en Cuperus Gedenken, zijn sterk 
betrokken bij de lokale gemeenschap en beschikken over veel ervaring in hun vakgebied. Dankzij hun kennis 
van lokale gebruiken, zijn zij samen met de vereniging in staat om een passende uitvaart te verzorgen.

Open dag biedt kijkje achter de schermen
Tijdens de open dag op zaterdag 28 september krijgen bezoekers een kijkje achter de schermen bij de 
vereniging. Samen met haar uitvaartpartners laat de vereniging zien over welke middelen zij beschikt en 
wat er komt kijken bij het organiseren van een uitvaart. Van het kiezen van een uitvaartverzekering en de 
juiste kist, tot de laatste verzorging, de (thuis)opbaring, en het uitzoeken van een grafmonument - alle 
onderdelen van een uitvaart komen aan bod. Uiteraard zal ook het lidmaatschap van de vereniging, en de 
(financiële) voordelen die dit biedt, worden toegelicht.
De vereniging kijkt ernaar uit om u te verwelkomen op deze speciale dag!

Bron: De Toren, 11-09-2024, Sjaak. 
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Regels rond begraaf-
plaatsen in Aalten ‘niet 
meer van deze tijd’; 
voortaan veel meer 
mogelijk. 

Een deel van begraafplaats 
Kloosterdijk in Bredevoort wordt de 
komende tijd ingericht als natuurlijke 
begraafplaats. Drie andere, oude 
begraafplaatsen worden gesloten voor nieuwe begravingen. De gemeente Aalten 
past het beleid aan vanwege de stijgende kosten van onderhoud en beheer.

De gemeente Aalten heeft zeven begraafplaatsen in beheer. De exploitatie van deze begraafplaatsen is 
verre van kostendekkend en is de afgelopen jaren alleen maar duurder geworden. ,,De wereld verandert 
en de manier waarop mensen begraven willen worden ook”, zegt wethouder Erik Groters van de gemeente 
Aalten. En dat heeft de gemeente gemerkt. Het aantal begravingen is in de loop van de jaren behoorlijk 
afgenomen. Daarom is nog eens goed naar de eigen regels en mogelijkheden gekeken. ,,Daar viel nog 
wel het één en ander te winnen’’, erkent Groters. Zo stond er in de bepalingen dat er in Aalten geen 
eenpersoonsgraven gekocht konden worden. ,,Je kan bij ons alleen een graf kopen voor minimaal twee 
mensen. Dat mag je in deze tijd van individualisering wel bijzonder noemen ja. Dat passen we dus aan.”

Nog geen natuurlijke begraafplaats in Dinxperlo
Daar blijft het dus niet bij. Natuurlijke begraafplaatsen zijn populair en Aalten haakt daarbij aan door een 
natuurbegraafplaats in te richten in Bredevoort. Geïnteresseerden kunnen nu al een plekje reserveren 
voor ‘later’. Er is ook gekeken naar de mogelijkheid van een natuurlijke begraafplaats op een stuk grond 
in Dinxperlo achter ’t Welink, maar zover is het daar nog niet. Aalten wil ook natuurlijk begraven mogelijk 
maken. Bij natuurlijk begraven wordt gebruikgemaakt van een reguliere begraafplaats, maar dan zonder 
een steen op het graf, aldus de wethouder. Deze natuurgraven krijgen een plekje op de begraafplaats 
aan de Varsseveldsestraatweg in Aalten, waar kleinschalige themavelden aangelegd worden met onder 
andere gedenkplaatsen voor specifieke doelgroepen als levenloos geboren kinderen.

Drie begraafplaatsen buiten gebruik
De gemeente is ook van plan drie oudere begraafplaatsen uit te sluiten voor nieuwe begravingen en 
bijzettingen. Het gaat om de begraafplaatsen aan de Piet Heinstraat in Aalten, de Prins Mauritsstraat in 
Bredevoort en de Kerkhofweg in Dinxperlo. Met dit besluit creëert de gemeente de mogelijkheid om de 
genoemde begraafplaatsen over tien jaar af te stoten. Een besluit daarover is nog niet genomen. Deze 
begraafplaatsen blijven de komende jaren nog wel gewoon geopend voor bezoekers. De gemeenteraad 
neemt in oktober een definitief besluit over de begraafplaatsen, waardoor de nieuwe regels per 1 januari 
in kunnen gaan.

Bron: Gelderlander, 13-09-2024, Sjaak. 

In Bredevoort komt een natuurlijke begraafplaats. 
(eigen foto, gewone begraafplaats)
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Vaarwel op het water: een bijzondere uitvaart door de 
Bredase singels
In samenwerking met Bootje Varen Breda heeft Dennis Vrolijk, 
uitvaartondernemer bij Devreau Uitvaartzorg, een bijzonder initiatief gestart: 
Uitvaren in Breda. Deze uitvaartservice biedt nabestaanden de mogelijkheid om 
hun dierbare op een serene en intieme manier afscheid te laten nemen tijdens een 
vaart over de iconische singels van Breda.

Vrolijk, zelf vaak op het water 
te vinden, was geïnspireerd 
door de rust en schoonheid 
van de Bredase singels. “Als 
uitvaartondernemer voelde 
ik dat er iets ontbrak in de 
uitvaartmogelijkheden die ik 
mijn klanten kon bieden,” vertelt 
hij. “Ik vond het altijd prachtig 
om op het water te zijn, met 
de Grote Kerk van Breda als 
silhouet in de verte. Dat idee 
wilde ik vertalen naar een 

afscheid dat echt persoonlijk en betekenisvol is.” In samenwerking met Bootje Varen Breda, dat over een 
vloot stille en luxueuze boten beschikt, werd het concept werkelijkheid.

Afscheid in een serene omgeving
Het afscheid vindt plaats in een omgeving die zich kenmerkt door rust en natuur. “De stilte van de 
omgeving biedt nabestaanden een moment van bezinning,” zegt Vrolijk. “Voor velen zit er een diepe 
verbondenheid met de singels van Breda. Die serene sfeer biedt niet alleen rust, maar ook ruimte om het 
leven van de overledene te vieren.”

‘Dat gaat niet, bestaat niet’
“Wat Uitvaren in Breda echt uniek maakt, is de mogelijkheid om elk afscheid volledig op maat te maken. 
Dat gaat niet, bestaat niet,” stelt Vrolijk. “Met een kleinere groep zorgen we voor een intiem en exclusief 
afscheid op een enkele boot, terwijl we bij grotere groepen meerdere boten inzetten. Alles draait om 
persoonlijke begeleiding en aandacht voor detail.” Naast de standaard vaarroute van Baai naar het 
Valkenbergpark, kunnen in overleg ook andere routes en opstaplocaties worden gekozen. Elk afscheid kan 
volledig afgestemd worden op de wensen van de nabestaanden. Of het nu gaat om live muziek aan boord 
of specifieke catering, Vrolijk benadrukt dat alles mogelijk is. “We hebben een flexibel team van kapiteins, 
dragers, bloemisten en uitvaartcentra waarmee we samenwerken. Dit zorgt ervoor dat alles vlekkeloos 
verloopt op de dag van het afscheid, van het vertrek vanaf het huisadres tot aan het laatste afscheid bij 
het crematorium of de begraafplaats.”

De toekomst van Uitvaren in Breda
Vrolijk ziet een toekomst vol mogelijkheden voor Uitvaren in Breda. Met plannen van de gemeente om het 
water verder door te trekken de stad in, ontstaan er nieuwe opstapplaatsen en routes. “Ik hoop dat dit een 
blijvende manier wordt waarop mensen afscheid nemen van hun dierbaren,” zegt hij. “De Bredanaar die de 
singels in zijn hart gesloten heeft, kan nu ook op een persoonlijke en betekenisvolle manier afscheid nemen.”                             

Bron: Bredanu.nl, 17-09-2024, Sjaak. 

foto: Devreau Uitvaartzorg
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Vernieuwde aula in Opende. Omstreden verkoop 
teruggedraaid: zaterdag 21 september ‘open huis’
 
Opende beschikt sinds kort over een fraai gerenoveerde en gemoderniseerde aula 
die te vinden is aan de Provincialeweg 146a. Het nieuw aangetreden bestuur 
van de plaatselijke begrafenisvereniging ‘De Laatste Eer’ is vol trots het over het 
resultaat van de renovatie die is uitgevoerd.

Op zaterdag 21 september vond ‘open huis’ plaats in de 
aula. Alle Opendenaren worden dan in de gelegenheid 
gesteld om de vernieuwde aula, voorzien van hal, 
koffiekamer, koelcel en opbaarruimte te bewonderen. 
Tot voor kort zag het er nog naar uit dat Opende zonder 
aula zou komen te zitten. Het (inmiddels teruggetreden) 
bestuur had het toenmalige verouderde gebouw verkocht 
aan een ondernemer. Die wilde hier appartementenbouw 
verrichten. Enkele Opendenaren waren hevig 
verontwaardigd over deze verkoop. Volgens het 
toenmalig bestuur was in een ledenvergadering hiertoe 
unaniem besloten. Maar de ontstemde Opendenaren, 
onder wie het echtpaar Nineke en Sjoerd Hoekstra, 
trokken dit in twijfel. Zij achterhaalden dat minimaal één 
van de twintig aanwezige leden (op een totaal van 1350 
leden) tegen had gestemd.

Enquête
De verontruste leden van de begrafenisvereniging eisten alsnog een schriftelijke raadpleging. Die enquête 
kwam er. Daaruit kwam naar voren dat meer dan de helft van de leden vond en vindt dat de aula voor 
Opende bewaard moet blijven. De voorstanders toonden zich bovendien bereid jaarlijks twee euro meer 
contributie te betalen. Mede hieruit wordt de renovatie bekostigd. De aanvankelijke koper van het pand 
stemde uiteindelijk in met het terugdraaien van de verkoop. Hij kocht overigens ook het naastgelegen 
voormalige Groene Kruisgebouw dat inmiddels wél tot appartement is omgebouwd.

Aannemer in de arm
Een interim-bestuur van ‘De Laatste Eer’ nam vorig jaar een aannemer in de arm om de aula onder handen 
te nemen. Eind juni jongstleden was de renovatie klaar. Inmiddels maakt het nieuwe bestuur zich op voor 
een hopelijk drukbezochte ‘open dag’. ,,De precieze reden van onze voorgangers om de aula te willen 
verkopen konden we helaas niet helemaal achterhalen’’, zegt huidig bestuurslid Nineke Hoekstra. ,,Maar 
het pand was in de loop der jaren sterk verouderd. Om die reden kozen veel nabestaanden ervoor om naar 
elders uit te wijken.’’

‘In eigen dorp’
Nu de aula na de opknapbeurt aan alle eisen des tijds voldoet, heeft Hoekstra er alle vertrouwen in dat de 
komende tijd weer veel vaker van de aula gebruik wordt gemaakt. Haar collega-bestuurslid Piet Renkema 
deelt die mening. Hij zegt: ,,Een aula als deze is belangrijk voor een dorp als Opende. Nabestaanden die hun 
overledene hier begraven, willen toch ook graag in eigen dorp de laatste eer aan hun geliefde bewijzen?’’
Het nieuwe bestuur wordt verder nog gevormd door Tiny de Jong (penningmeester) en Jannie Steensma. 
Zij is verantwoordelijk is voor alle contacten met de vrijwilligers.

Bron: Dagblad vh Noorden, 16-09-2024, Sjaak. 

Het nieuwe bestuur van begrafenisvereniging 
‘De Laatste Eer’ om de tafel in de vernieuwde 

aula met (vlnr) Nineke Hoekstra, Piet 
Renkema, Tiny de Jong en Jannie Steensma. 

Foto: Koos Bijlsma
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Waddinxveen pakt Alphense suggestie voor vrijwilligers bij 
eenzame uitvaarten op

Waddinxveen pakt 
de suggestie van de 
Alphense wethouder 
Relus Breeuwsma (CDA) 
op om vrijwilligers 
te vragen eenzame 
uitvaarten van 
overledenen van wie geen 
nabestaanden bekend 
zijn, bij te wonen.

„Ik vind zo’n pool van mensen 
een waardevolle gedachte 
om mee aan de slag te gaan”, 
aldus burgemeester Evert Jan 
Nieuwenhuis in antwoord op 
vragen van Sylvia van de Krol-
den Ouden (PCW). „We gaan 
daarnaar kijken. Inwoners die dat 
ook vinden vraag ik om hierover 
contact met de gemeente op te 
nemen.”

Eenzame uitvaarten worden door 
hem omschreven als tragisch, 
schrijnend en ongemakkelijk. 
„Af en toe komt dat ook in 
Waddinxveen voor”, zegt hij. 
„In de laatste jaren twee tot 
drie keer per jaar. Als er echt 
niemand is schakelen we een 
begrafenisondernemer in voor 
een waardige begrafenis met een 
gedicht of een lied. Daar is dan 

altijd iemand van de gemeente bij.”
Evert Jan Nieuwenhuis had al van zijn ambtenaren gehoord dat ze het idee van een pool van vrijwilligers 
voor eenzame uitvaarten direct voor bespreking op de interne overlegagenda hadden gezet. Het zijn 
altijd begrafenissen, omdat een crematie als onherroepelijk wordt gezien in het geval zich toch nog een 
nabestaande zou melden.

Bron: AD-Waddinxveen, 23-09-2024, Sjaak. 

Eigen foto, Sjaak. 
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Regiovergaderingen, al aangemeld?
De regiovergaderingen in het najaar van 2024 zullen worden gehouden op:

• maandag 14 oktober, regio Noord/Oost, aula Memoriam, Stationsstraat 36, 7641 BW Wierden
• maandag 21 oktober, regio West, Hotel Van der Valk Hoorn, Westfriese parkweg 1 1625 MA Hoorn
• maandag 28 oktober, regio Zuid, Gebouw Leger des Heils, Horizonstraat 77, Treebeek-Brunssum

Reserveer alvast de datum. De eerste uitnodigingen zijn verzonden, al 
aangemeld? Mocht het niet lukken er bij te zijn in eigen regio dan bent u 
natuurlijk welkom in andere regio! 

Rouwpost rond feestdagen december 2024

DONDERDAG 5 SEPTEMBER 2024

PostNL heeft de aangepaste bezorgtijden en aanlevermogelijkheden voor 
rouwpost rond de feestdagen in december 2024 bekend gemaakt.
 
Rond feestdagen past PostNL de aanlevermogelijkheden en bezorgtijden voor rouwpost aan. Zo ook rond 
Kerst en Oud en Nieuw. Het overzicht met de aangepaste bezorgtijden voor rouwpost is te downloaden 
vanaf de website van PostNL.Het overzicht beslaat de periode vanaf 21 december 2024 tot begin januari 
2025: volgens PostNL zijn er dit jaar geen afwijkingen rond Sinterklaas.
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Frenk Lardinois,  Florence Nightingalestraat 155
6441 HW Brunssum Tel.: 045 - 5272717 
penningmeester@f-k-b.nl

Webmaster:

Frenk Lardinois,  Florence Nightingalestraat 155
6441 HW Brunssum Tel.: 045 - 5272717 
penningmeester@f-k-b.nl

Bestuurslid:

Martin Slippens,  Streekweg 347,
1616 AH Hoogkarspel  Tel.: 0228 - 526740
mslippens@hetnet.nl

Herman Borgelink,  Moatsnieder 24
7483 CV Haaksbergen Tel: 06 - 22386717
info@barbarahaaksbergen.nl

Bel gerust voor informatie 
Wij maken u met plezier verder wegwijs in de 
FKB en uitvaartland! 

Regio Noord/Oost: 
(Groningen/Friesland/Drente/Overijssel/ 
Gelderland/Flevoland) 
Wilma Nijland  Tel.: 06 - 23894310 
Herman Borgelink Tel.: 06 - 22386717

Regio West: 
(Noord-Holland/Zuid-Holland/Utrecht/Zeel-
and) 
Martin Slippens  Tel.: 0228 - 526740

Regio Zuid: 
(Noord-Brabant/Limburg) 
Sjaak den Hollander Tel.: 046 - 4810205

Frenk Lardinois Tel. ; 045 - 5272717

FKB
een levende vereniging

rondom de dood
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